
Verzonden: maandag 
21 

oveniber 
2022 

09:03 

Aan: 
EE lestaphorst.nl- 

Onderwerp: 
FW: 

Vraag 
over 

demonstratie 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Dit is de tekst 

geworden 
waar we 

gisteren 
over 

spraken. 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

Concernadviseur/jurist 

(0522) (geanonimiseerd)

Van: Communicatie 
<Communicatie@staphorst.nl> 

Verzonden: 
zondag 

20 november 2022 16:10 

Aan: Ml 
enrc.nl=; 

Communicatie 
<Communicatie@®staphorst.nl> 

Onderwerp: 
RE: 

Vraag 

over 
demonstratie 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Beste 

BE, (geanonimiseerd)

Onderstaand het antwoord 

op je vraag: 

Voor de 

veiligheid 
van 

zowel de demonstranten als de kinderen die 

op 

het 

Marktplein 
waren voor 

het 

Sinterklaasfeest, 
was 

het 

op 

dat moment het beste 
om 

de demonstratie te verbieden. Er 
was een zeer 

verhoogd dreigingsbeeld 
ontstaan 

waarbij 

geweld 
niet werd 

geschuwd 
en er 

ook al 

sprake 
was van 

geweld richting 
demonstranten. De 

vrees 
bestond dat de 

groep 

die 

zich 

tegen 

de demonstranten 

keerden, 
zich 

zou 
verplaatsen 

naar 
het 

Marktplein. 
Daar 

waren 
de festiviteiten 

op 

dat 
moment 

al in volle 

gang 

met 

aanwezigheid 
van 

veel kinderen. De 

burgemeester 
wilde 

wanordelijkheden 
het 

Marktplein 
in 

aanwezigheid 
van 

al deze kinderen voorkomen. 

We 

hopen je 
hiermee voldoende te hebben 

geïnformeerd, 

Met 

vriendelijke groet, 

Afdeling Communicatie, 

Gemeente 

Staphorst 

Verzonden: 
zondag 

20 november 2022 14: 41 

Aan: Communicatie 
<Communicatie@staphorst.nl> 

Onderwerp: Vraag 
over demonstratie 

  

Beste, 

Naar 
aanleiding van ons telefoongesprek zojuist zou 

ik 
mijn 

vraag nog 
even 

op 

de mail zetten. De 

demonstranten van KOZP die 
gisteren 

werden 
tegengehouden bij Staphorst, zeggen: 

als een 

gemeente 

een demonstratie verbiedt zou ook de intocht 
afgelast 

moeten worden, 
want 

anders worden mensen die 

met 

geweld 
een demonstratie 

proberen tegen 

te 
houden beloond. Heeft de 

gemeente 
dit 

overwogen? 
Is 

er een reden waarom dit 
uiteindelijk 

niet is 
gedaan”? 

Ik hoor 

graag 
van u. 

Het 

gaat 
om een 

artikel 
voor 

de krant 
van 

morgen, 

dat later 
vandaag 

zal worden 

gepubliceerd. 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


